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Onderwerp   : Laadpunten elektrische fietsen

De Raad van Coevorden, in vergadering bijeen op 6 juli 2021

Constaterende dat:
- de verkoop van elektrisch ondersteunende fietsen fors is toegenomen.
- door de beperkte reikwijdte van deze zgn elektrische fietsen de accu van tijd tot 

tijd moet worden opgeladen.
- voor het opladen van de accu van deze fiets nog weinig voorzieningen zijn te 

vinden.

Overwegende dat
- de elektrische fiets een positief effect kan hebben op het fietsgebruik.
- nu steeds meer elektrische fietsen in de dorpen en de stad verschijnen de 

behoefte aan het opladen van accu’s zal toenemen.
- door meer faciliteiten om accu's te kunnen laden, toeristen en bezoekers in de 

gelegenheid worden gesteld het verblijf in onze dorpen en de stad te verlengen

Verzoekt het college;
- een onderzoek te starten naar de haalbaarheid van plaatsing van oplaadpunten op 

centrale plekken voor fietsen in de dorpen en stad. 
- Onderzoeken wat de kosten en de stroomkosten zijn en of de gemeente deze 

kosten voor zijn rekening kan nemen. 
- als ondernemers laadpunten plaatsen de mogelijkheid onderzoeken voor 

tegemoetkoming van de kosten.
- Kijken of het mogelijk is om deze laadpunten op een fietskaart inzichtelijk te 

maken en te koppelen aan de fietsknooppunten die momenteel veel gebruikt 
worden.

- deze resultaten uiterlijk 1 november 2021 terug te koppelen aan de 
gemeenteraad van Coevorden.  

en gaat over tot de orde van de dag.

J. Tempels
BBC 2014

Resultaat stemming: 
Aangenomen/verworpen met      stemmen voor en       stemmen tegen

voorzitter,                                                                         griffier,


